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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till socialminister Jakob Forssmed (KD)

2023/24:786 Rättspsykiatrin

Inom rättspsykiatrin är det ett mycket ansträngt läge. Behovet av 
rättspsykiatrisk vård för allvarligt psykiskt sjuka som dömts för grova brott har 
ökat. Det ökade behovet av rättspsykiatriska vårdplatser har varit särskilt tydligt 
under senare år. Antalet personer inom den slutna rättspsykiatriska vården har 
ökat med nio procent. Vårdtiderna har också ökat.

Konsekvenserna av straffskärpningar och andra insatser har varit tydliga inom 
häkten och på anstalter. Kriminalvårdens ökade behov har inneburit resurser 
och insatser för nya häkten och anstalter. Något som inte har diskuterats lika 
mycket är situationen inom rättspsykiatrin.

Det är regionerna i landet som ansvarar för den rättspsykiatriska vården. Flera 
regioner har fått skjuta till resurser för att ta sig an platsbristen. Men regionerna 
har en mycket ansträngd ekonomisk situation eftersom den SD-styrda 
regeringen inte har skjutit till tillräckligt med resurser till vården.

I Region Östergötland är vårdkrisen ett faktum. 900 personer har varslats och 
det kommer få stora konsekvenser för östgötarna. Den ekonomiska situationen 
kommer också påverka rättspsykiatrin. Det har nu blivit tydligt i Region 
Östergötland.

Regionerna kan inte själva påverka behovet av ökade platser inom 
rättspsykiatrin och därför bör staten ta ett ansvar för frågan.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga socialminister Jakob Forssmed:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att hantera den uppkomna 
situationen inom rättspsykiatrin?

Från Riksdagsförvaltningen
2024-05-24
Besvaras senast
2024-06-14
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………………………………………

Eva Lindh (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


